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استان فارساستان فارس
کازرون

 معاون پرورشی و تربیت بدنی 
آموزش و پرورش کازرون:

 شهید فهمیده الگویی است
  که از راه های مختلف باید 
به دانش آموزان معرفی شود

معاون پرورشی و تربیت بدنی آموزش و پرورش کازرون 
گفت: حماسه شهید محمدحسین فهمیده باید در راستای 
ترویج فرهنگ ایثار و شهادت برای دانش آموزان تشریح 

شود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی مدیریت 
جلسه  در  زاده  زال  هادی  کازرون،  پرورش  و  آموزش 
اظهار داشت:  بسیج دانش آموزی  ستاد گرامیداشت هفته 
تعظیم و تکریم خانواده معزز شهدا و گرامی داشتن نام و 
خاطره شهیدان وظیفه همه ماست و شخصیت شهیدان باید 

به عنوان الگو برای دانش آموزان معرفی شود.
معاون پرورشی و تربیت بدنی آموزش و پرورش کازرون 
ایثار و شهادت در جامعه  فرهنگ  الگویی  مهم  نقش  به 
پرداخت و افزود: رسالت آموزش و پرورش در راستای 
ارزش های  و  آرمان ها  با  نو  نسل  بیشتر  چه  هر  شناخت 

انقلاب بسیار خطیر است. 
گفت:  دانش آموزی  بسیج  هفته  به  اشاره  با  سپس  وی 
برنامه های مختلفی همچون غبارروبی  این هفته  در طول 
دیدار  دانش آموز،  شهدای  خانواده  با  دیدار  شهدا،  مزار 
امام جمعه، راه اندازی پویش های  با  دانش آموزان بسیجی 
در  شهدا  الگوسازی  و  مجازی  فضای  در  استکبارستیزی 

سطح فضای مجازی را خواهیم داشت.
زال زاده تصریح کرد: دفاع مقدس بخش مهمی از تاریخ و 
هویت ملت ایران است و از این رو سعی می شود برخی از 
برنامه ها با حضور فیزیکی و رعایت تمامی پروتکل های 

بهداشتی انجام شود.

نی ریز
مدیر جهاد کشاورزی نی ریز خبر داد؛

 خسارت 136 هزار میلیون
  ریالی سرما و یخبندان 

به کشاورزی نی ریز
 

مدیر جهاد کشاورزی نی ریز از خسارت 136 هزار میلیون 
ریالی سرما و یخبندان به مزارع و باغ های نی ریز خبر داد 
و گفت: این اتفاق در بازه زمانی 19 تا 23 مهرماه روی 

داده است.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی مدیریت 
جهاد کشاورزی شهرستان نی ریز، علیرضا بصیری افزود: 
در بخش زراعت 95 هکتار از محصولات ذرت دانه ای، 
کلزا، کنجد و نباتات علوفه ای و در بخش باغبانی، 4 هزار 

هکتار پسته شهرستان دچار خسارت شده اند.
زراعی،  محصولات  خصوص  در  کرد:  خاطرنشان  وی 
استفاده از ارقام زودرس و رعایت تاریخ مناسب کاشت  
مصرف  باغبانی  بخش  در  و  خسارت  کاهش  موجب 
از  قبل  پتاسه   از کود  استفاده  ازته و عدم  بی رویه کود 

برداشت باعث افزایش  خسارت سرمازدگی می شود.

قیر و کازرین 
 مدیرعامل شرکت شهرک های 

صنعتی فارس خبر داد؛
اختصاص مشوق های 

 سرمایه گذاری مناطق محروم
  به سرمایه گذاران در شهرک

 صنعتی قیر و کارزین
 

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس از اختصاص 
متقاضیان  برای  محروم  مناطق  مشوق های سرمایه گذاری 
خبر  کارزین  و  قیر  صنعتی  شهرک  در  سرمایه گذاری 
این شهرک های صنعتی  داد و گفت: سرمایه گذاران در 
به صورت  را  زمین  انتفاع  حق  بهای  از  درصد   ۱۰ فقط 
نقدی پرداخت و 90 درصد باقیمانده را در اقساط ۴۸ ماهه 

پرداخت می کنند.
صنعتی  شهرک های  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  به 
از 6 واحد صنعتی مستقر  بازدید  فتوحی در  احد  فارس، 

با حضور فرماندار شهرستان  این شهرک صنعتی که  در 
استقبال  شاهد  گذشته  سال  دو  در  افزود:  شد،  برگزار 
مناسب سرمایه گذاران در شهرک صنعتی قیر و کارزین 
سرمایه گذاری  قرارداد   35 تاکنون  به نحوی که  هستیم 
به  زمین  هکتار   ۱۱ قراردادها  این  قالب  در  که  منعقد 

متقاضیان واگذار شده است.

مرودشت
مدیر جهاد کشاورزی مرودشت:

مرودشت در آستانه کشت ۹۰ هزار 
هکتار گندم و جو

پیش بینی  از  مرودشت  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
کشت ۹۰ هزار هکتار گندم و جو در این شهرستان خبر 
داد و گفت: کشت گندم از پانزدهم آبان در مرودشت 

آغاز و تا اوایل آذرماه ادامه دارد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی مدیریت 
جهاد کشاورزی شهرستان مرودشت، عزیز رحیمی با بیان 
اینکه بهره برداران معمولًا کشت را از دهم آبان ماه آغاز 
نظرات  و  فنی  نکات  از  استفاده  کرد:  اظهار  می کنند، 
بر  علاوه  کشت  زمان  در  کشاورزی  جهاد  کارشناسان 
کاهش هزینه ها، افزایش تولید را نیز در برخواهد داشت.

وی با اشاره به قیمت بالای کودهای فسفاته و پتاسه و 
مزارع،  برخی  در  کودها  این  از  استفاده  ضرورت  عدم 

انجام آزمون خاک قبل از کشت را ضروری دانست.
 مدیر جهاد کشاورزی این شهرستان با تأکید بر استفاده 
 ۱۰۰ میزان  کرد:  بیان  کشت،  زمان  در  اوره  کود  از 
کیلوگرم اوره در زمان کشت در مزارعی که در تناوب 

با برنج، ذرت و گندم و جو هستند، توصیه می شود.
او افزود: میزان استفاده از کود اوره برای زراعت گندمی 
که در تناوب با صیفی جات از جمله گوجه فرنگی، چغندر 
قند و... هستند نیز ۵۰ تا ۷۰ کیلوگرم در هکتار توصیه 

می شود.

استان بوشهراستان بوشهر

تنگستان

فرماندار تنگستان:
 مشکلات دفع اصولی پسماند 

 در شهرهای اهرم و دلوار 
رفع شود

اصولی  دفع  مشکلات  گفت:  تنگستان  شهرستان  فرماندار 
پسماند در شهرهای اهرم و دلوار رفع شود.

نشست  در  رفیعی پور  عبدالحسن  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
ساماندهی  اهمیت  بر  تأکید  با  شهرستان  پسماند  مدیریت 
پسماندها اظهار داشت: مدیریت پسماند در شهرها و روستاها 
مهم  این  به  باید  و  است  آموزش  و  فرهنگ سازی  نیازمند 

توجه جدی شود.
بالا دانست و تصریح کرد:  به پسماند را  وی اهمیت توجه 
بی توجهی به مسئله مدیریت پسماند عامل تهدید زیست بوم 

و سلامتی افراد در جامعه است.
برای همه  محیط زیست  افزود:  تنگستان  فرماندار شهرستان 
مردم و نسل آینده کشور است لذا همه باید برای حفظ آن 

همکاری داشته باشند.
شهرهای  در  پسماند  اصولی  دفع  مشکلات  به  اشاره  با  وی 
متعدد  مکان های  معرفی  علیرغم  داشت:  بیان  دلوار  و  اهرم 
مورد  اراضی  تاکنون  متأسفانه  گرفته  بازدیدهای صورت  و 
بایستی  و  نگرفته  قرار  مربوطه  دستگاه های  تأیید  مورد  نظر 
در اسرع وقت سایت های اهرم، دلوار و روستاهای دهستان 

باغک تعیین تکلیف شود.

دشتستان
نماینده دشتستان:

برخی تصمیمات در پارس جنوبی 
سیاسی است

لزوم  بر  اسلامی  شورای  مجلس  در  دشتستان  مردم  نماینده 
رعایت عدالت در اشتغال پارس جنوبی تأکید کرد و گفت: 
بوی اعمال نفوذ سیاسی را در برخی از تصمیمات تخصصی 

پارس جنوبی استشمام می کنیم.
به گزارش خبرنگار مهر، ابراهیم رضایی در جمع خبرنگاران 
اظهار داشت: هیچگاه از حقوق مردم کوتاه نخواهیم آمد، با 
جدیت پیگیر مسائل و مشکلات آنها هستیم و این طور نیست 

که در قبال دریافت سهمیه ای کوتاه بیاییم.
جنوبی  پارس  در  انتظار  مهمترین  را  عدالت  رعایت  وی 
دانست و بیان کرد: انتظار داریم قوانین اجرا شود و مصوبات 
را دور نزنند. تعدادی از مدیران دولتی در این زمینه بد عمل 
کردند و خیلی بد عمل کردند و مسئولیت این بدعمل کردن 

بر عهده آنها است و باید پاسخگو باشند.
نماینده مردم دشتستان در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه 
این افراد باید پاسخگوی بی عدالتی ها باشند، افزود: اینها باید 
مقابل قانون پاسخگو باشند و ما از همه ظرفیت های قانونی 

برای احقاق حق و برقراری عدالت استفاده خواهیم کرد.
عدالت باید بدون استثنا رعایت شود

باید  و  شود  رعایت  استثنا  بدون  باید  عدالت  داد:  ادامه  وی 
سامانه ای شفاف وجود داشته باشد و حساب و کتابی داشته 
نباشد که هر کسی فشاری وارد کرد سهم  این طور  باشد و 
به همین خاطر جدی  نداریم و  این را قبول  بیشتری بگیرد. 

خواهیم ایستاد تا شفاف شود.
نماینده مردم دشتستان در مجلس شورای اسلامی تأکید کرد: 
هم  باز  و  داده ایم  تذکر  و  نفتی گفته ایم  مدیران  به  هم  قبلًا 
پارتی بازی  و  نمی شود  دیده  متأسفانه شفافیتی  می گوییم که 
ظهور  و  بروز  شفافیت  فاقد  فضای  همین  در  هم  تبعیض  و 

می کند. از حقوق مظلومان کوتاه نخواهیم آمد.

کنگان
فرماندار کنگان: 

توسعه روستایی از افتخارهای 
دولت است

 
جدی  اهتمام  و  توجه  گفت:  بوشهر  استان  کنگان  فرماندار 
می رود  شمار  به  دولت  افتخارهای  از  روستایی  توسعه  به 
این  در  روستاها  به  شهرها  از  معکوس  مهاجرت  باعث  که 

شهرستان شده است.
به گزارش ایرنا، سید علی پاکنژاد در آیین تکریم و معارفه 
بخشدار مرکزی کنگان افزود: توسعه روستایی در سال های 
اخیر باعث شده تا میل به سکونت در روستاها در مقایسه با 

گذشته بیشتر شود.
وی اضافه کرد: در دولت تدبیر و امید در زمینه اجرای طرح 
هادی، توسعه ورزش روستایی کارهای بزرگی شد طوریکه 
بیشتر روستاها دارای زمینه چمن مصنوعی و یا سالن ورزشی 

هستند.
در  مردم  برخی  سکونت  به  توجه  با  داشت:  اظهار  پاکنژاد 
روستاها دنبال این هستیم تا مشکل روستاهای فاقد شورا و 

دهیاری را سامان دهیم.
فرماندار کنگان به جایگاه شوراها و بویژه دهیاران اشاره و 
نمایندگان  دهیاران  داشت:  اظهار  آنان  زحمات  از  تشکر  با 

حاکمیت در روستاها هستند.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
بندرعباس

 معاون شرکت مهندسی 
آب و فاضلاب کشور:

 تولید آب شیرین کن سیریک
 به ظرفیت حداکثری 

نزدیک می شود 

معاون راهبری و نظارت بر بهره برداری شرکت مهندسی آب 
به  سیریک  آب شیرین کن  تولید  گفت:  کشور  فاضلاب  و 

ظرفیت حداکثری نزدیک می شود.
در  کشفی  حمیدرضا  سید  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
ولی فقیه  نماینده  با  به صورت ویدئو کنفرانس  جلسه ای که 
در هرمزگان برگزار شد، از عزم آب و فاضلاب برای رفع 
توجه  با  راستا  این  در  داد و گفت:  مشکلات سیریک خبر 
به برنامه ریزی های صورت گرفته از سوی آبفای هرمزگان 
دستور  در  مدت  بلند  و  مدت  میان  مدت،  کوتاه  پروژه های 
کار است که مهمترین آن استفاده حداکثری از ظرفیت آب 

شیرین سیریک است.
افزایش  این مشکل  برای رفع  اقدام  اولین  اینکه  بیان  با  وی 
تولید آب شیرین کن سیریک برای رسیدن به ظرفیت اسمی 
ظرفیت  سیریک  آب شیرین کن  گفت:  است،  آن  توسعه  و 
توسعه و رسیدن به تولید سه هزار و ۷۵۰ مترمکعب در شبانه 
روز را دارد که با ارائه تسهیلات لازم به سرمایه گذار پروژه، 
امسال  پایان  تا  سیریک  آب شیرین کن  آب  تولید  ظرفیت 

افزایش می یابد.
مهندسی  شرکت  بهره برداری  بر  نظارت  و  راهبری  معاون 
اعطای  قبال  در  اینکه  بر  تأکید  با  کشور  فاضلاب  و  آب 

نیز  تولید  ظرفیت  افزایش  زمان بندی  برنامه  تسهیلات،  این 
تسریع  برای  گفت:  شود،  اعلام  سرمایه گذار  سوی  از  باید 
طرح های  شرکت  با  آتی  روزهای  طی  مشکل  این  رفع  در 
صنعتی رادنیروی کرمان سرمایه گذار پروژه جلسه ای برگزار 

و تصمیمات لازم در این خصوص اتخاذ می شود. 
کشفی به مشکلات بخش روستایی سیریک نیز اشاره کرد و 
گفت: با بازسازی مخازن، ایجاد خط انتقال و همچنین مجتمع 

جدید می توان بخشی از مشکلات موجود را مرتفع کرد. 
در ادامه این جلسه حجت الاسلام عبادی زاده نماینده ولی فقیه 
در هرمزگان و امام جمعه بندرعباس با اشاره به سفر خود به 
سیریک و مشکلات حوزه آبرسانی گفت: شهرستان سیریک 
به دلیل موقعیت جغرافیایی آن با محدودیت منابع زیرزمینی 
مواجه است که می طلبد اقدامات لازم برای تأمین آب مورد 

نیاز منطقه صورت گیرد. 

کیش
سرپرست طرح توسعه میدان گازی 

کیش خبر داد؛
اتصال جزیره کیش به خط هفتم 

سراسری گاز
موفق  اجرای  از  کیش  گازی  میدان  توسعه  طرح  سرپرست 
عملیات اتصال خط هفتم سراسری گاز به جزیره کیش خبر 

داد.
و  نفت  شرکت  عمومی  روابط  از  نقل  به  ایرنا  گزارش  به 
بر  گفت:  خبر  این  اعلام  با  مهرابی  عبدالله  پارس،  گاز 
اجرایی  فعالیت های  تمامی  شده  انجام  برنامه ریزی  اساس 
در  گاز  سراسری  هفتم  خط   ۱۸۴ کیلومتر  از  انشعاب گیری 

کمتر از ۷۲ ساعت با موفقیت پایان یافت.
لوله هفتم  از خط  انشعاب گیری  اجرایی  افزود: عملیات  وی 
سراسری، بعد از آماده سازی کلیه مواد، اتصالات و شیرآلات 
گاز  کامل  تخلیه  و  طرح  پیمانکار  توسط  اینچ   ۵۶ سنگین 
با  گاز،  انتقال  شرکت  عملیات  واحد  توسط  هفتم  لوله  خط 
تلاش حداکثری تیم اجرایی شرکت مارون کاران و با رعایت 
کامل تمامی الزامات و استانداردهای فنی و ایمنی و همچنین 
دستورالعمل های بهداشتی پیشگیری از شیوع ویروس کرونا 
به روش انشعاب گیری سرد در حداقل زمان ممکن انجام شد.
سرپرست طرح توسعه میدان گازی کیش درباره زمان بندی 
دقیق  برنامه ریزی  و  مناسب  تدابیر  به  پروژه  این  اجرای 
صورت گرفته توسط عوامل اجرای آن اشاره کرد و گفت: 
هماهنگی  واحدهای  همکاری  با  مربوطه  فعالیت های  تمامی 
عملیات و منطقه ۱۰ شرکت انتقال گاز و با تلاش شبانه روزی 
پیمانکار اجرایی طرح، نظارت نیروهای کارفرما و همچنین 
از زمان بندی  ایران، کمتر  نظارت شرکت ملی گاز  دستگاه 
پیش بینی شده انجام شد و هم اکنون خط لوله ۵۶ اینچ هفتم 

سراسری آماده انتقال گاز به جزیره کیش است.
وی هدف از اجرای این طرح را اتصال جزیره کیش به خط 
هفتم سراسری انتقال گاز عنوان کرد و افزود: با بهره برداری 
کامل این طرح، زمینه ارسال گاز به نیروگاه های گازی کیش 

فراهم می شود.

استان خوزستاناستان خوزستان

هندیجان

فرماندار هندیجان خبر داد؛

تنظیم بازار و مبارزه با گرانفروشی 
ارمغان تأسیس اداره تعزیرات 

حکومتی در هندیجان

فرماندار هندیجان گفت: تنظیم بازار، جلوگیری از سوءاستفاده 
و مقابله با گرانفروشی با تأسیس اداره تعزیرات حکومتی در 

این شهرستان میسر شد.
از  جوان  خبرنگاران  باشگاه  استان های  گروه  گزارش  به 
اهواز، علی بویری فرماندار و رئیس کمیسیون امور تعزیرات 
حکومتی هندیجان گفت: با همکاری صمیمانه توانستیم اداره 
تعزیرات حکومتی که یکی از نیازهای مهم شهرستان بود را 

تأسیس کنیم.
او افزود: با تأسیس این اداره علاوه بر نظم دادن به بازار و 
مبارزه با سو استفاده کنندگان، می توان با گران فروشی مقابله 

و از بروز بسیاری از تخلفات صنفی جلوگیری کرد.
)مدظله العالی(  رهبری  معظم  مقام  فرمان  به  اشاره  با  بویری 
درخصوص مبارزه با قاچاق بیان داشت: باید مبارزه با قاچاق 
کالا به خصوص در سطح شهر در دستور کار قرار گیرد و با 
سوداگران اقتصادی و سودجویان از طریق مراجع قانونی و با 

جدیت برخورد شود.
نفس وجود تعزیرات حکومتی در تنظیم بازار مؤثر است

خوزستان  حکومتی  تعزیرات  مدیرکل  بیرانوندی  اله  نعمت 
نیاز به تأمین، نظارت و  بازار در هر حال  اینکه  به  با اشاره 
برخورد دارد، گفت: نفس وجود تعزیرات حکومتی در تنظیم 
بازار مؤثر است و نباید فعالیت های تنظیم بازار را به زمان و 

مکان خاصی موکول کنیم.
او در ادامه با استناد به آمار ارسالی از سوی دستگاه های ناظر 
همکاری  داشت:  بیان  اداره،  این  به  هندیجان  در  کاشف  و 
و همراهی دستگاه ها در این شهرستان از سو استفاده برخی 
کنیم  سعی  باید  و  کرد  خواهد  جلوگیری  سودجو  افراد  از 
فرهنگ درج قیمت که به نوعی حفظ کرامت مشتری است را 

در سطح شهر نهادینه کنیم.
بیرانوندی اظهار کرد: حضور تعزیرات حکومتی در شهرستان 
کاشف  و  ناظر  دستگاه های  کار  سهولت  ضمن  هندیجان 
برای مردم شهر نیز بسیار لازم بود تا مجبور به طی مسافت 

هندیجان به بندر ماهشهر نباشند.

اهواز

رئیس شورای اسلامی اهواز خبرداد؛
 توسعه شبکه برق روستاهای

 واقع در محدوده طرح هادی 
روستا در اهواز

برق  شبکه  توسعه  گفت:  اهواز  اسلامی  شورای  رئیس 
این کلانشهر که در محدوده طرح هادی روستا  روستاهای 

قرار دارند، در دستور کار است.
با  گفت وگو  در  اهواز  اسلامی  شورای  رئیس  مراونه  سعید 
خبرنگار گروه استان های باشگاه خبرنگاران جوان از اهواز، 
گفت: جلسه بررسی مشکلات برق »بخش مرکزی با حضور 
عبداوی مدیر برق منطقه دو این کلانشهر با هدف پیگیری و 
رفع مشکلات در زمینه برق و خدمت رسانی هرچه بیشتر به 

روستاهای بخش مرکزی برگزار شد.
و  توسعه  برای  مؤثر  تصمیمات  اتخاذ  به  اشاره  با  او 
خدمات رسانی به روستائیان ساکن در بخش مرکزی افزود: 
سازمان برق جهت توسعه شبکه برق در روستاهایی که نیاز 
به توسعه دارند و در محدوده طرح هادی روستا قرار گرفته اند 

اعلام آمادگی کرد.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

 
لنده

رئیس اداره ورزش و جوانان شهرستان 
خبر داد؛

احداث هفت زمین چمن 
 مصنوعی در روستاهای

 شهرستان لنده

رئیس اداره ورزش و جوانان شهرستان لنده از احداث هفت 
زمین چمن مصنوعی در روستاهای این شهرستان با همکاری 
بنیاد علوی در راستای توسعه زیرساخت های ورزشی خبر داد 
و گفت: این زمین های ورزشی تا پایان سال به بهره برداری 

می رسند.
اداره  اقدامات  به  اشاره  با  فاضل  محمود  ایسنا،  گزارش  به 
ورزش  توسعه  افزود:  لنده  شهرستان  جوانان  و  ورزش 
مهمترین اقدامی است که به عنوان یک راهبرد مهم و اصولی 
از ابتدای شروع کار در این مسئولیت به عنوان برنامه کاری 

مدنظر بوده است.
وی اظهار کرد: فراهم کردن زیرساخت های ورزشی علاوه 
بر تعالی و پویایی ورزش در شهرستان می تواند عاملی برای 

ارتقای سطح کمی و کیفی رشته های مختلف ورزشی شود.
کرد:  تصریح  لنده  شهرستان  جوانان  و  ورزش  اداره  رئیس 
اقدامات خوبی در سه سال گذشته صورت گرفته است که 
ورزشی  سکوهای  ایجاد  میدانی،  دو  پیست  راه اندازی  بحث 
ایجاد فنس کشی  اطراف زمین چمن ورزشی،  استاندارد در 
دور زمین ورزشی، تخصیص اعتبار برای چمن های مصنوعی، 
سالن های  پوش  اجرای کف  و  ورزشی  سالن های  تعمیرات 
صورت  مدت  این  که  است  فعالیت های  عمده  از  ورزشی 
گرفته است. فاضل عنوان کرد: هفت زمین چمن مصنوعی 
اداره  هزینه  با  چهارراه  و  ابرزگه  ایدنک،  روستاهای  در 
ورزش و جوانان و چهار زمین چمن قیام، وحدت، مالملا و 

مالشیخ مشترک با بنیاد علوی احداث می شود.
دولت  هفته  در  ایدنک  روستای  چمن  زمین  داد:  ادامه  وی 
افتتاح شد و امیدواریم چهار زمین مشترک با بنیاد به زودی 
افتتاح شوند، دو زمین آبرزگه و چهارراه از اعتبارات امسال 
پول گذاشتیم و به محض تأمین اعتبارات لازم از طرف اداره 

کل این مهم نیز اجرایی می شود.

بشاگرد  شهرستان  تجارت  و  معدن  صنعت،  اداره  رئیس 
با  خرما  فرآوری  و  بسته بندی  واحد  نخستین  گفت: 
شده راه اندازی  بشاگرد  در  تومانی  میلیون   ۴۵۰  سرمایه گذاری 

است.
جوان  خبرنگاران  باشگاه  های  استان  گروه  خبرنگار  گزارش  به 
تجارت  و  معدن  صنعت،  اداره  رئیس  زارعی،  علی  هرمزگان،  از 
بسته بندی و  با راه اندازی نخستین واحد  شهرستان بشاگرد گفت: 
به کار  به طور مستقیم مشغول  نفر  فرآوری خرما در بشاگرد ۲۰ 

شده اند.
زارعی افزود: این واحد بسته بندی و فرآوری خرما با سرمایه گذاری 
۴۵۰ میلیون تومانی راه اندازی شده و دارای یک سردخانه ۴۰ تنی 

است.
او با بیان اینکه تاکنون ۱۷ تن خرمای درجه یک مضافتی در این 
واحد بسته بندی و فرآوری شده است، گفت: خرماهای بسته بندی 

شده به استان های تهران، اصفهان، فارس و قم ارسال می شود.
شهرستان بشاگرد بیش از ۱۰۰ هکتار نخیلات دارد.

راه اندازی نخستین واحد بسته بندی و فرآوری خرما در بشاگرد


